
Kære forældre på Nr. Åby Skole 
 
Som I jo nok har læst i referatet fra sidste skolebestyrelsesmøde, så har vi besluttet ikke at 
godkende budgettet for 2019.  
Denne tunge beslutning var vi absolut ikke er glade for at træffe. 
Vi anderkender fuldt ud, at skolens ledelse har gjort deres yderste for at få enderne til at nå 
sammen, men vi må erkende at det ikke har været muligt at gøre på en måde vi vil bakke op om. 
Kort sagt har det ikke været muligt med de midler som Middelfart Kommune har tildelt Nr Åby 
Skole i år. 
I kan i det vedhæftede dokument se en mere detaljeret beskrivelse af de bekymringer vi har som 
samlet set gør, at vi ikke kan godkende budgettet. 
Det skal siges, at det rent praktisk vores manglende godkendelse ikke noget for skolens drift. Vi er 
altså ikke ude i en ”nedlukning” som i USA, men det skal mere ses som et signal til byrådet i 
Middelfart. Et signal om, at vi ikke finder det muligt at lave en skole på det niveau vi som 
bestyrelse gerne vil, med de midler der er tildelt Nr. Åby Skole i år. 
Vi håber at vi, bl.a. med denne manglende godkendelse, kan påvirke byrådet, så vi ikke kommer i 
samme situation igen i fremtiden.  
Afslutningsvis vil vi sige ledelsen og alle ansatte tak for den store indsats de har ydet og vi ser også 
frem til at de igen i år vil få (mindst) det bedste ud af de midler og muligheder de har. 
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